

الرقم ٤٠١ / ٤
التاريخ ٢٣٩ / ١٥ / ٢٠٢٣
الرفقات



الهيئة العامة للطيران المدني
General Authority of Civil Aviation
قطاع السياسات الاقتصادية
والنقل الجوي

تعيم
GACA Circular

To: Air Carriers and their agents operating to airports in the Kingdom of Saudi Arabia .

إلى: الناقلات الجوية ووكالاتهم العاملين بمطارات المملكة العربية السعودية.

Subject: Air carrier's representatives must be present at the Check-in counters in KAIA at the Hajj and Umrah terminals.

الموضوع: تواجد ممثلي الناقلات الجوية العاملة بمطار الملك عبد العزيز الدولي عند منصات إنهاء إجراءات السفر في صالات الحج والعمرة.

Reference:

Instructions of the General Authority of Civil Aviation to transport pilgrims by air for the year 1439/2018.

المرجع:
تعليمات الهيئة العامة للطيران المدني لنقل الحجاج عن طريق الجو لعام ٢٠١٨/١٤٣٩

Background:

Recently noticed that the Air carrier's representatives are unrepresented at the Check-in counters to receive and assisting all pilgrims to registering and issuing their boarding passes for all departure flights and give the support to the ground handling services.

نبذة: لوحظ عدم تواجد ممثلي الناقلات الجوية عند منصات إنهاء إجراءات السفر لاستقبال ومساعدة جميع الحجاج في تسجيل وإصدار بطاقات صعود الطائرة ومتابعة اكتمال تصعيدهم على كافة الرحلات وت تقديم الدعم اللازم لمقدمي خدمات المناولة الأرضية.

Instructions:

The presence of representatives of air carriers operating at King Abdul Aziz International Airport at the Hajj and Umrah terminal must be at least six hours prior to the departing flights to ensure that pilgrims are guided on all departures and support to ground handling providers.

التعليمات: ضرورة تواجد ممثلي الناقلات الجوية العاملة بمطار الملك عبد العزيز الدولي عند منصات إنهاء إجراءات السفر في صالات الحج والعمرة، بمدة لا تقل عن ست ساعات قبل موعد الرحلة المغادرة لضمان إرشاد وتصعيد الحجاج والمعتمرين على جميع رحلات المغادرة وت تقديم الدعم لمقدمي خدمات المناولة الأرضية.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا توجد.

مساعد الرئيس للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي
Assistant President for Economic Policies and Air Transport

محمد بن عبد العتيبي

Mohammad O. Al-Otaibi